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 Výbor PS ČLS JEP apeluje na aktivní účastníky, kteří 
zajišťují program pravidelných středečních schůzí, že pro-
gram schůze je nutno dodat vždy nejméně měsíc a půl 
předem, aby bylo možné zajistit ohodnocení kreditními 
body pro lékaře, psychology a SZP.
 Prim. Rektor předloží upravené stanovy na příští schů-
zi výboru PS. Dále upozornil na nutnost vypracování 
volebního řádu. O situaci v psychoterapeutickém vzdělá-
vání bude doc. Praško informovat výbor na příští schůzi.
 Výbor PS ČLS JEP přijal jednomyslně usnesení vypra-
cované prim. Rektorem k navrhovaným regulačním 
poplatkům ve zdravotnictví. Výbor je přesvědčen, že jed-
ním z hlavních cílů moderní psychiatrické péče je zajiš-
tění její dostupnosti se zaměřením na její nízkoprahovost 
a redukci skryté nemocnosti. Zachování bezbariérové-
ho charakteru psychiatrické péče je důležité pro dosud 
trvající stigmatizaci duševních poruch, nemocí i celého 
oboru psychiatrie, na rozdíl od jiných oborů pečují psy-
chiatři o mnoho nemocných, kteří z povahy svého dušev-
ního postižení si nejsou vědomi chorobnosti svého stavu 
a z ní vyplývající nízké adherence k léčbě, přímý přístup 
pacienta k psychiatrovi musí být rovněž zachován v zájmu 
redukce rizik vyplývajících z povahy psychických one-
mocnění, jako jsou suicidia, závažná psychická i tělesná 
postižení, sociální izolace a invalidizace. Toto jsou jed-
ny z hlavních důvodů, proč se výbor PS ČLS JEP obrátí 
na ministra zdravotnictví ČR s výzvou, aby se případné 
zvýšení regulačních poplatků pro ambulantní specialisty 
netýkalo oboru psychiatrie. 
 Výroční konference ve Špindlerově Mlýně byla hodno-
cena pozitivně.
 Výbor přijal rezignaci dr. Janů a dr. Motlové po uplynu-
tí jejich funkčního období v UEMS. Zároveň přijal návrhy 
na jmenování nových zástupců (dr. Látalová a dr. Rasz-
ka). Rezignující i nově navržení zástupci budou pozváni 
na příští schůzi výboru PS.
 Prof. Raboch informoval o dopisu dr. Tiché týkajícím 
se výše úhrad za léky v dětské psychiatrii. Dr. Tiché odpo-
ví řed. Bašný, dopis bude rovněž předán k vyjádření před-
sedovi sekce dětské a dorostové psychiatrie prim. Čiháko-
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vi k vyjádření. Výbor PS je si vědom obtížné ekonomické 
situace pedopsychiatrických ambulancí, proto na příští 
schůzi výboru PS bude pozván dr. Suchopár k projedná-
ní problematiky výše úhrad za léky a jejich možné změně 
v současných ekonomických podmínkách.
 Prof. Raboch informoval o záměru EPA vytvořit fede-
raci evropských psychiatrických asociací, kterou by měly 
tvořit dvě komory: jedna pro individuální členství a druhá 
pro členství národních asociací. 
 Prof. Raboch informoval o nabídce firmy Newton 
technologies specializující se na systémy rozpoznání hlasu 
o poskytnutí licence jako ceny spojené s akcí PS ČLS JEP, 
podmínky dojedná doc. Vevera.
 Psychiatrická společnost vypisuje výběrové řízení 
na spolupořadatele výroční psychiatrické konference 
v roce 2013. Návrh vypracuje paní Králová ze společnosti 
Guarant. 
 Prof. Papežová předložila návrh členů pracovní skupi-
ny pro přípravu etického kodexu naší společnosti. Vytvo-
řená skupina by následně měla pracovat na vytvoření 
etického kodexu a dalších náležitostí, jako je počet členů 
etické komise, jejich profesní zaměření apod. 
 Prof. Raboch informoval o vznikajícím neuropsychiat-
rickém fóru a plánované konferenci v roce 2011 v Praze. 
Výbor zároveň souhlasí se záštitou nad konferencí.
 Prim. Švarc požádal o záštitu nad konferencí o násilí 
pořádanou v termínu 20.–22. 10. 2010 v Praze, výbor se 
záštitou souhlasí. 
 Prof. Raboch informoval o pořádané výstavě Paralelní 
světy v areálu PK Praha.
 Prim. Rektor informoval o zájmu založení nových sekcí 
společnosti podle typu péče. Navrženy byly sekce ambu-
lantních psychiatrů, sekce lůžkové péče a sekce sociální 
a komunitní péče.
 Za nové členy PS ČLS JEP byli přijati MUDr. Roman 
Pilch (Telemens Přerov), MUDr. Petra Štorková (PL Boh-
nice), MUDr. Jana Schwarzová (PL Opava), MUDr. Rút 
Kostúrová (PL Bohnice).
 Předsedkyní příští dopolední schůze dne 6. 10. 2010 
bude prof. Drtílková.
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